
PROTOKÓŁ NR 41/2021

z posiedzenia Komisji Budżetowo -  Finansowej Rady Gminy Dąbrówka, które odbyło 
się w dniu 18 stycznia 2021 r.

Posiedzenie Komisji trwało od godz. 1530 do godz. 1615-

W posiedzeniu udział wzięli:
Członkowie komisji: lista obecności w załączeniu do protokołu, 
oraz:

• Radosław Korzeniewski - Wójt Gminy Dąbrówka,
• Dorota Wróbel - Zastępca Wójta Gminy Dąbrówka,
• Dorota Banaś - Skarbnik Gminy,
• Ireneusz Zieliński - Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju.

Przebieg posiedzenia komisji

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Zaopiniowanie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok.
3. Zaopiniowanie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy 
finansowej Gminy Dąbrówka na lata 2020-2032.
4. Rozpatrzenie podań do komisji.
5. Sprawy różne.
6. Zamknięcie obrad.

Ad.l Otwarcie posiedzenia.
Przewodniczący komisji pan Sławomir Rosa dokonał otwarcia posiedzenia.
Zebrani nie wnieśli uwag lub pytań odnoszących się do proponowanego porządku obrad.

Ad. 2 Zaopiniowanie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok.
Informację o zmianach w uchwale w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2020 
przedstawiła pani Dorota Banaś.

W uchwale budżetowej proponuje się dokonać poniższe zmiany:

• zwiększyć plan dochodów i wydatków budżetu o następujące pożycie:

1. 97 584,77,00zł -  dotacja z budżetu Wojewody Mazowieckiego z przeznaczeniem na 
dofinansowanie zadania własnego gminy jako organizatora przewozów 
autobusowych w ramach publicznego transportu zbiorowego .;

2. 43 OOOjOOzł -  zwiększenie subwencji oświatowej z przeznaczeniem dla nauczycieli na 
dofinansowanie zakupu sprzętu lub oprogramowania, przydatnego w prowadzeniu 
zajęć realizowanych z wykorzystaniem metod i technik kształcenia na odległość lub 
innego sposobu realizacji tych zajęć



• w ramach przeniesienia wydatków proponuje się dokonać następujące zmiany:

- w rozdziale 80104 -  przedszkola -  zabezpiecza się plan celem zwrotu kosztów dotacji za 
dzieci uczęszczające do przedszkoli na terenie innych gmin w kwocie 160 000,00zł -  
przenosząc plan z inwestycji „ Rozbudowa oczyszczalni ścieków w Dąbrówce” w kwocie 
90 000,00zł jednocześnie zwiększając o tą kwotę plan dla tego zadania na przyszły rok., 
pozostałą kwotę wygospodarowuje się z wydatków na oddziały przedszkolne -  
30 000,00zł i administracji - 40 000,00zł
- w rozdziale 60016 -  drogi publiczne gminne -  zabezpiecza się plan w ramach 
wydatków bieżących z przeznaczeniem na realizację utwardzenia, napraw cząstkowych 
i równania dróg oraz dokończenia zadań w ramach funduszu sołeckiego -  środki 
wygospodarowuje się z oszczędności w wydatkach inwestycyjnych na drogi w kwocie 
100 000,00zł
- w rozdziale 70005 -  gospodarka mieszkaniowa - zwiększyć plan o kwotę 4 000,00zł na 
opłatę za podział nieruchomości we Wszeborach (f-sz sołecki).

Komisja jednogłośnie zaopiniowała zmiany w uchwale w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej na 2021 rok.

5 głosów „za”,
0 głosów „wstrzymuję się”,
przy obecności 5 radnych

Ad. 3. W sprawie zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Dąbrówka na lata 2020-2032.
Ponadto pani Dorota Banaś przedstawiła zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Dąbrówka na łata 2020-2032.

W załączniku Nr 1 „Tabelarycznaprezentacja Wieloletniej Prognozy Finansowej” dokonuje 
się następujących zmian:

1. Dla roku 2020 przyjmuje się wielkości wynikające ze zmiany uchwały budżetowej.

W załączniku Nr 2 „ Wykaz przedsięwzięć do WPF” dokonuje się następujących zmian:
Dla przedsięwzięcia:

1. „Rozbudowa oczyszczalni ścieków w Dąbrówce i budowa kanalizacji sanitarnej 
w wybranych miejscowościach Gminy: Trojany-Zaścienie; Chajęty-Guzowatka -  
ochrona ziemi, wód i środowiska -  limit z roku 2020 w kwocie 90 000,00zł zostaje 
przeniesiony na rok 2021.

Komisja jednogłośnie zaopiniowała zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy 
finansowej Gminy Dąbrówka na lata 2020-2032.

5 głosów „za”,
0 głosów „wstrzymuję się”,
przy obecności 5 radnych



Ad 4 Rozpatrzenie podań do komisji.
Do komisji budżetowo - finansowej wpłynęło pismo od mieszkańca Gminy Dąbrówka 
w sprawie ponownego rozpatrzenia podania dotyczącego umorzenia należności podatkowej 
za okres kwiecień -  czerwiec 2020 roku.
Odpowiedzi udzieliła pani Agnieszka Gryglas informując, iż w dniu dzisiejszym tj. 
14.12.2020 r. zostanie udzielona odpowiedź na w/w pismo ze wskazaniem, iż właściwym 
organem do rozpatrzenia podania jest Wójt Gminy Dąbrówka.

Ad. 5 Sprawy różne.

W sprawach różnych głos zabrała pani Agnieszka Gryglas -  przewodnicząca Rady Gminy 
Dąbrówka przedstawiając projekt uchwały w sprawie przyjęcia deklaracji w sprawie 
obchodów rocznicy urodzin Cypriana Norwida, który będzie procedowany na XXII Sesji 
Rady Gminy Dąbrówka w dniu 16 grudnia 2020 r. Poinformowała również, iż 2021 roku 
przypada 200. rocznica urodzin Cypriana Norwida. 12 listopada 2020 r. Powiat Wołomiński, 
Powiat Węgrowski, Powiat Wyszkowski, Gmina Dąbrówka, Gmina Łochów, Gmina 
Wyszków, Gmina Zabrodzie, Gmina Strachówek oraz Fundacja Museion Norwid mając na 
uwadze godne upamiętnienie tej uroczystości podpisali list intencyjny w którym podjęli 
działania zmierzające do ogłoszenia rokiem 2021 rokiem powiatowo -  gminnych obchodów 
200. rocznicy urodzin Cypriana Norwida.

Pani Agnieszka Gryglas przedstawiła również pismo, które wpłynęło w dniu 10.12.2020 r. do 
Przewodniczącej Rady Gminy Dąbrówka z Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie 
informując, iż w dniu 15.12.2020 r. na posiedzeniu Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Warszawie badana będzie Uchwała Nr XXI. 181.2020 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 30 
listopada 2020 r. w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa 
ustalenia podatku rolnego na terenie Gminy Dąbrówka. W zawiązku z powyższym 
Regionalna Izba Obrachunkowa wnioskuje o przekazanie stanowiska Gminy 
w przedmiotowej sprawie o dnia 14.12.2020 r. Odpowiedzi udzieliła pani Dorota Banaś -  
skarbik Gminy Dąbrówka informując, iż stanowisko w sprawie obniżenia średniej ceny skupu 
żyta przyjmowanej jako podstawa ustalenia podatku rolnego na terenie Gminy Dąbrówka 
zostało wysłane w dniu 11.12.2020 r. do Regionalnej Izby Obrachunkowej.

Ad. 6 Zamknięcie obrad.
Następnie Przewodniczący Komisji -  Sławomir Rosa, mając na uwadze brak chętnych do 
dalszej dyskusji oraz wyczerpanie tematów zamieszczonych w porządku posiedzeniu, 
zakończył posiedzenie Komisji Budżetowo-Finansowej.

Na tym protokół zakończono

Sławomir R osa .........................a.
Tomasz Rasiński....... "... ^  ̂
Agnieszka Gryglas....^
Edyta Grześkiewicz 
Marek Banasiak ....̂ ?


